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Fractie: GroenLinks 

Raadsvoorstel: Financiële stukken (Hfd verwijst naar Begroting op Hoofdlijnen begroting; PB naar Programmabegroting)  

Nr. 1* 
(bron) 

Vraag Antwoord 

1 
 

Follow 
up 

uitkomsten pilot verduurzaming 8 gebouwen ; door college aangegeven 
dat alle gebruikers allonge overeenkomsten willen aangaan, dat in januari 
opdrachten zouden worden verstrekt en dat de uitvoering in februari april dit 
jaar zou plaatsvinden en toen werd het stil (zou dat aan corona liggen??). 
Tegelijkertijd speelt een investering van 7,7 miljoen in de verbouwing van 
huisvesting wijkbeheer (Mauritspark). Je zou haast zeggen, zet daar de 
verkregen kennis op in want je kan de euro ook in herontwikkeling/ 
renovatie maar een keer goed uitgeven. Met andere woorden, hoe duurzaam 
is die 7,7 miljoen euro straks? 

 

 

2  
 

Follow 
up 

startersregeling:  (in 2018 in totaal 30 leningen verstrekt en in 2019 
soortgelijk, zeer weinig dus). verschillende gemeenten laten de verhoging 
van het plafondbedrag inmiddels automatisch oplopen met dat van de 
provincie. Hoe zit dat in onze gemeente? Overigens is de regeling 
waarschijnlijk heel slecht bekend bij mensen. Zijn makelaars wel bekend met 
de startersregeling. 

 

 

3  
 

Follow 
up 

abri's vergroenen (toezegging wethouder Geilen in de ronde oktober 2019 
Op technische vragen van D66 werd bij de programma begroting 2020 
aangegeven dat de mogelijkheden voor aanpassing, verbouwing van abri's 
juridisch en financieel zou worden onderzocht. Wat is de stand van zaken? 
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4  
 

Follow 
up 

Vragen smart city; zou worden geïntegreerd in de bestaande begroting 2020 
'meer met minder'. Over voorbeelden echter helemaal niks bekend. Zie onder 
meer het boek 'Een slimme stad, zo doe je dat'. Dat boek kun je aanvragen 
en gratis digitaal ontvangen. Op p. 90 en 91 van het boek staat de planning 
van het experiment. Welke acties zijn concreet ondernomen? 
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Follow 
up 

Vorig jaar is aangegeven dat er voor opvang regenwater in 2020 en 2021 een 
bedrag van 9 ton beschikbaar zou zijn en dat er succesvol sprake was van 
aantrekken regionale coördinator. Inclusief aansluiten bij www.waterklaar.nl. 
Hoe wordt hieraan aandacht gericht besteed en gecommuniceerd? 

 

 

6  
 

PB p94 Op pagina 94 wordt gewag gemaakt van de dit jaar te maken regionale 
strategie ‘ Water en klimaatadaptatie’ voor de Westelijke Mijnstreek, Wat is 
de stand van zaken van deze strategie? Wat houdt de ‘ programmatische en 
opgave gerichte aanpak’ concreet in? 

 

 

7 Follow 
up 

Op 14 november 2019 heeft de raad een motie van GroenLinks unaniem 
aangenomen inz. verkeersveilig Sittard-Geleen. Nog steeds wachten wij op 
uitvoering van die motie, tenminste waar het gaat om het in kaart brengen 
van de meest knellende verkeersonveilige situaties. Graag een uitgebreide 
schets van de stand van zaken. 

 

 

8 Follow 
up 

Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van de 
GroenLinks motie herontwikkeling V&D-locatie? 

 

 

9 3e Rap Vixia: Tegenover -870.000 euro corona effecten staat voor 375.000 euro aan 
compensatie van uit het Rijk. Kan de omvang van het Corona-effect nader 
worden geduid? Hoe scoren omliggende SW bedrijven? 
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10 Hfd p4 Vertrouwen in de gemeente. Graag een update van de werkwijze/benadering 
van cliënten bij de beoordeling van de rechtmatigheid van te verstrekken en 
verstrekte uitkeringen. Hoe wordt het adagium “vertrouwen gaat boven 
wantrouwen” gestalte gegeven?  

 

 

11 Hfd 
p10 

Hoe wordt de aandachtig voor laaggeletterdheid en taalonderwijs voor niet 
nederlandstaligen vormgegeven? Actieplan en streefcijfers, ook in relatie tot 
pag. 17 waar het gaat om de verbeteringen in de leesbaarheid en 
toegankelijkheid van documenten. 

 

 

12 Hfd 
p11 

In relatie tot het Participatiebedrijf. Wat is de actuele situatie van 
gerealiseerde beschutte werkplekken, en wat is de streefwaarde voor 2021? 
Wanneer wordt de taakstelling gehaald? 

 

 

13 Hfd 
p13 

Het culturele aanbod verdient een impuls. Wat is de actuele situatie van de 
(exploitatie van de) schouwburg en het perspectief na beëindiging van het 
contract met van Melick? 

 

 

14 Hfd 
p16 

Samenwerking in de Euregio. Graag een eerste reactie op de recent per brief 
gedane aanbevelingen van de Stichting Geen Grens? Welke middelen zijn 
vrijgemaakt om hieraan uitwerking te geven? In welke mate kan hiermee 
tegemoet gekomen worden aan de versterking van de euregionalisering van 
het burgerschap? Welke quick wins zijn er te behalen? 

 

 

15 Hfd 
p19 

Wat is de stand van zaken met betrekking tot de wachtlijstenproblematiek in 
de jeugdzorg? Hoe wordt toegewerkt naar het versneld wegwerken van deze 
wachtlijsten? Zie ook pag. 90 PB. 
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16 Hfd 
p22 

Het BAk met de Provincie is afgesloten. Een concreet uitvoeringsprogramma 
ontbreekt nog, maar er is wel 8 mio voor geraamd. Wat zijn de hoofdlijnen 
van het akkoord? 

 

 

17 PB p26 Voor interventies sociaal domein worden pas vanaf 2022 extra middelen 
vrijgemaakt. Als het accent op preventie ligt, lijkt het logisch om die extra 
middelen juist ook aan de voorkant beschikbaar te hebben. Graag een 
toelichting. 

 

 

18 PB  p28 Punt 6 en 7: Op welke zaken wordt ingezet/waaraan wordt gedacht bij de 
aanjaagmiddelen voor voedselbossen en energie, duurzaamheid en  SDG’s? 

 

 

19 PB p52 Vernielingen/beschadigingen openbare ruimte fors hoger dan gemiddeld 
Limburg. Kan dit meer in detail worden uitgewerkt? Er zijn toenemende 
klachten over illegale dumpingen en zwerfafval. In hoeverre is voorzien in 
extra handhaving (vanuit de gevraagde extra inzet van boa’s)? 

 

 

20 PB p56 In relatie tot vraag 23: voor straatreiniging worden extra middelen ingezet. Is 
er ruimte om ook hier meer aan de voorkant te komen (preventie/meer 
nadruk op handhaving)? 

 

 

21 PB p58 Het fietsbeleidsplan dateert van 2008. Wanneer is een actualisatie hiervan 
voorzien? 
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22 PB p58 Versterking winkelgebieden: de wijzigingen in het consumentengedrag 
(mede onder invloed van Corona) maakt het onzeker, welke investeringen 
nodig zijn. Wat is de omvang van de piekbelasting en hoe verhouden zich de 
daarmee gemoeide investeringen met de overcapaciteit buiten de 
piekmomenten? Kan een spreiding eventueel anderszins bewerkstelligd 
worden, bijvoorbeeld via blauwe zones (met beperkte parkeertijden), en 
daarmee investeringen overbodig maken? 

 

 

23 PB p76 Wat wordt concreet bedoeld met "ruimte geven aan cultureel 
ondernemerschap"? Wat houdt het praktisch gezien in? 

 

 

24 PB p78 Er wordt gesproken van eigentijds beheer en herinrichting van de openbare 
orde. Kan dit meer concreet worden toegelicht. Wat wordt er bedoeld met 
"eigentijds"? 

 

 

25 PB p78 T.a.v.  het bomenplan, wie zijn de initiatiefnemers die zich gemeld hebben? 
En welke plekken zijn aangewezen  om bomen aan te planten? We hebben te 
weinig natuurgrond dus waar zitten hier de mogelijkheden? Kan een 
geactualiseerde lijst worden overlegd met monumentale bomen, incl. 
particuliere bomen. 

 

 

26 PB p80 Kan globaal worden aangegeven, hoe de verdeling van middelen zich uitstrekt over 
topsport resp. in stimulering van breedtesport? 

 

 

27 PB p84 Er wordt gesproken van de positiviteit van een afname van de zorgvragen terwijl 
de feitelijke reden voor die afname niet benoemd wordt. Hopelijk gaat het hier 
niet niet om zorgmijding. Kan dit nader worden geduid? 

 

 



6 
 

28 
 

PB p94 In het grondstoffenplan worden de VANG doelstellingen als uitgangspunt 
voor het nieuwe afvalbeleid genoemd. Hierbij wordt 100 kg restafval per 
inwoner in 2020 en 30kg restafval per inwoner in 2025 als doel gekozen met 
0 kg restafval in 2050 als stip op de horizon. Wat is de stand van zaken aan 
restafval per inwoner nu en welke acties, maatregelen worden ingezet om de 
gewenste doelen te bereiken ? 

 

 

29 PB p94 Wat wordt er gedaan aan voorlichting en marketing van de 
stimuleringsregeling afkoppeling hemelwater particulier terrein? Wat zijn de 
resterende beschikbare middelen? 

 

 

30 
 

PB 
p100 

Onder stedelijke vernieuwing wordt ingezet op herontwikkeling van 
gemeentelijk vastgoed voor nieuwe functies. Wat is de stand van zaken 
omtrent het project Skaeve Huze, en alternatieve woonvormen (zoals Tiny 
houses en cpo projecten) en de huisvesting voor arbeidsmigranten en 
kenniswerkers ? Zijn er projectplannen met middelen en doelen per type 
woonproject en indien dat niet zo is, hoe wordt dan ingezet op transformatie? 

 

 

31 PB 
p100 

Wat is de stand van zaken van het lopende experiment ontwerpoproep voor 
het centrum van Geleen in het kader van stedelijke vernieuwing ? 

 

 

32 PB 
p101 

Wat is het resultaat van de studie waarin de effecten van de regionale 
adaptatiestrategie voor onze gemeente in beeld zijn gebracht? En als de 
studie nog niet is afgerond,kan de raad die dan wel voor de 
begrotingsbehandeling op 11 en 12 november verwachten 
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33 
 

  PB 
p102 

Experimenten smart city. Wanneer wordt de proeftuin Zeeheldenbuurt 
gestart, hoe worden bewoners en bedrijven erbij betrokken, hoe wordt er 
gemonitord en welke doelen worden daarbij nagestreefd ?  

 

 

34 PB 
p112 

Wat zijn de geschatte meerkosten, indien de gft-container in de 
zomermaanden wekelijks ipv tweewekelijks wordt opgehaald? 

 

 

35 PB  
p114 

Kunt u de verschillen in kaart brengen tussen Steenbreek en Waterklaar en 
de meerwaarde die er voor de gemeente te behalen valt voor klimaatadaptatie 

 

 

36 Alge-
meen 

Er vinden extra toevoegingen plaats aan de algemene reserve. Afgezien van 
nut en noodzaak van het op orde krijgen van de financiën schuilt hierin ook 
het risico van”dood kapitaal”.  Zien wij mogelijkheden om de middelen meer 
te laten renderen door bijv. het inrichten van een revolverend fonds en 
daarmee ook meer ruimte te creëren voor anticyclisch investeren? 

 

 

37 3e Rap 
P9 

GGD bijdrage structureel met 0,25 mio omhoog? Waarom structureel? 

 

 

38 3e Rap 
P12 

Vixia: Tegenover -870.000 euro corona effecten staat voor 375.000 euro aan 
compensatie van uit het Rijk. Kan de omvang van het Corona-effect nader 
worden geduid?. Hoe scoren omliggende SW bedrijven ? 

 

 

39 3e Rap 
P27 

Er wordt gezinspeeld op het feit dat BOA’s hun reguliere taken niet 
aankunnen. (o.a. overbelasting door Corona). Wellicht 6 FTE extra aan 
nemen. Waarom starten we daar nu niet mee? 
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¹	*	 verwijzing naar de pagina uit het raadsvoorstel / boekwerk waar de vraag betrekking op heeft.		
	
 

 

	


